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بايد آماده شرايط پساتحريم شويم
محسن صفايي، مديرعامل همارشتن در گفتگو با پنجره ايرانيان

 شما با راي اكثریت اعضاي انجمن ملي پلاستیك و به عنوان نماینده این 
نهـاد صنفي به عضویت در هیات نمایندگان اتاق ایران درآمده اید. چگونه این 

انجمن شما را به عنوان نماینده خود برگزید؟
ــت از همه عزیزانی که به بنده اعتماد کردند و با آراي این دوستان  در ابتدا لازم اس
ــکر و قدردانی کنم  و  ــاق ایران حضور دارم، تش ــع هیات نمایندگان ات ــروز در جم ام
ــولیت را به سلامت به سرمنزل مقصود برسانم. چراکه بنده یک  امیدوارم بار این مس
تولیدکننده ام و رسیدگی به امور بنگاه اقتصادی خود وقت و انرژی بسیاری می طلبد، 
ــته ام چرا که  ــکیلاتی گذاش ــواره 30 درصد از زمان خود را برای کارهای تش ــا هم ام
فعالیت های تشکیلاتی که در آن بتوان مطالبات صنفی را پیگیری کرد یک ضرورت 
براي فعالان اقتصادي است و  این فعالیت بخشی از امور جنبی و عام المنفعه بنده به 

عنوان یک فعال صنعتی خواهد بود.
ــهمی از امور صنفي را به  اعتقاد دارم که هر تولیدکننده ای بنا به وظیفه اش، باید س
ــده بگیرد.  به واقع اگر صرفاً به کار بنگاه های خود بپردازیم، اول از همه خودمان  عه
ــمت و سوی ابعاد مختلف کسب  ــکل خواهیم شد و  سیاست گذاری ها و س دچار مش
ــر متخصص برای امور  ــد. در این صورت افراد غی ــت ما خارج خواهد ش و کار از دس
ــنایی با  ــی تصمیم خواهند کرد. صد البته این افراد به دلیل عدم تخصص و آش صنف
امور مربوطه از زاویه دید خود به مسائل می نگرند و ممکن است تصمیمات نادرستی 
ــکیلاتی  ــن دلیل خود را موظف به پیگیری امور صنفی و تش ــاذ کنند. به همی را اتخ
ــتیک که انجمنی است مشتمل بر 16 انجمن زیر  می دانم. انجمن ملی صنعت پلاس
ــی، انجمن ظروف یکبار مصرف، تولیدکنندگان  مجموعه مانند انجمن لوله پی.وی.س

ره:
شـا

ا

محسن صفایي، از چهره هاي شناخته شده صنعت در و پنجره و پروفیل یو.پي.وي.سي ایران و عضو هیات مدیره انجمن ملي پلاستیك 
ایران باردیگر موفق شد تا اعتماد این انجمن را جلب كند و به عنوان نماینده این نهاد صنفي در نشست هاي عمومي و كمیسیون هاي 
تخصصي اتاق بازرگاني، صنایع و معادن و كشـاورزي ایران حضور داشـته باشـند. نشسـتن بر كرسي پارلمان بخش خصوصي البته 
مسـئولیت ها و انتظارات از این چهره صنعتي ایران كه هم اكنون مدیرعامل شـركت همارشتن هم هست، را دوچندان خواهد كرد. چه 
اینكـه خـودش مي گوید: پیگیري مطالبات بخش خصوصي در خصوص اجراي قانون بهبود مسـتمر فضاي كسـب و كار، تلاش براي 
اصلاح توافقنامه ترجیحي ایران و تركیه دو هدفي جدي اسـت كه در دوره هشـتم پارلمان بخش خصوصي باید پیگیري شود. صفایي 
البته دغدغه اي فراتر از این هم دارد و مي گوید باید آماده شـرایط پسـاتحریم شویم و ما نباید نسبت به اتفاقاتی كه در ماه های آینده 
پیش رو خواهیم داشت، بی تفاوت باشیم؛ چراكه ممكن است در ماه های آینده با قبول احتمالي توافق نامه هسته اي، فضاي كسب و كار 
آبستن حوادث مختلفی باشد. از همین رو لازم است، در شرایط آماده باش قرار بگیریم. گفتگوي محمد دانشور خبرنگار پنجره ایرانیان 

با محسن صفایي در مقام عضو هیئت نمایندگان اتاق بازرگانی و صنایع و معادن ایران را بخوانید.
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ــان و .. ) در واقع این  ــا انجمن های همگن البرز، خراس ــتیکی خودرو ی قطعات پلاس
ــت(. بنده در دوره اول  ــترده تر از انجمن های تخصصی اس انجمن ملی با فعالیت گس
ــتم. به جز بنده هیات مدیره دوره اول از افراد  نیز در هیئت مدیره انجمن حضور داش
ــور بودند که فرایند آن خروجی بسیار خوبی بود  نخبه و صاحبان بنگاهای بزرگ کش
که در کارنامه هیات مدیره وقت ثبت شد. چندي پیش در مجمع عمومی انجمن ملی 
صنایع پلاستیک کشور جهت انتخابات هیات مدیره، بنده به عنوان یکی از کاندیداها 
ــان مجددا در هیئت مدیره انجمن ملی صنایع  ــتان و با اعتماد ایش به لطف رای دوس
ــدم و به عنوان عضو هیئت مدیره و خزانه دار در حال حاضر  ــتیک کشور ابقاء ش پلاس
ــاق ایران هم باید عرض کنم که  ــام وظیفه می کنم. در مورد هیأت نمایندگان ات انج
ــکل های مختلف صنفی یک نماینده جهت حضور در پارلمان بخش خصوصي  از تش
ــتیک اعضای هیأت مدیره تشخیص  ــود که از انجمن ملی صنایع پلاس معرفی می ش

دادند که بنده به عنوان عضو هیأت نمایندگان اتاق ایران انجام وظیفه کنم. 
 به عنوان عضو هیات نمایندگان اتاق ایران، چه اولویت هایي باید در برنامه 

دوره هشتم پارلمان بخش خصوصي قرار گیرد؟
ابتدا به ساکن باید مسائلی که در بین اصناف مختلف از عمومیت بیشتری برخوردار 
ــب و کار.  به اعتقاد بنده  ــتور کار قرار بگیرد از جمله بهبود فضای کس ــت، در دس اس
اجراي کامل قانون بهبود مستمر فضاي کسب و کار اولین موضوعی است که هیات 
ــری نمایند. در گام  ــتی با جدیت پیگی ــتم میبایس ــدگان اتاق ایران در دوره هش نماین
ــت که ما نباید نسبت به اتفاقاتی که در  ــاتحریم اس بعدی، بحث پیش بینی فضای پس
ماه های آینده پیش رو خواهیم داشت، بی تفاوت باشیم؛ چراکه ممکن است در ماه های 
آینده  با اجرایي شدن احتمالي توافق نامه هسته اي، فضاي کسب و کار آبستن حوادث 
ــت. از همین  ــد که به هر تقدیر تاثیرات مثبت و منفی در پی خواهد داش مختلفی باش
ــرایط آماده باش قرار بگیریم و عکس العمل صنعت را در شرایط  ــت، در ش رو لازم اس
ــخص خودم از  ــن کنیم. در مباحث تخصصی تر مبحثی که برای ش ــون را تبیی گوناگ
ــتری برخودار است،  ــت و در حال حاضر از اولویت بیش ــتری برخوردار اس جذاب بیش
ــت. این توافق نامه  ــی بین ایران و ترکیه اس ــوع توافقنامه تعرفه ترجیح ــان موض هم
ــود، حداقل در مورد بسیاری  تجاري حقیقتا توافقی ظالمانه بوده و باید تجدید نظر ش

از کالاها و لیست کالاهای دو طرف باید بازنگري صورت گیرد
 در انتخابات اتاق بازرگانی شـما صراحتاً از این توافقنامه تعرفه ترجیحی 
بین ایران و تركیه انتقاد كردید، آیا این صراحت در عملكرد شـما در پارلمان 

بخش خصوصی دیده خواهد شد؟
ــرات از مهمترین  ــت که به ج ــئله ای اس ــی بین ایران و ترکیه مس ــه ترجیح تعرف
ــت  ــور بوده و وظیفه هیئت نمایندگان اتاق ایران اس ــط کش چالش های صنایع متوس
ــغول تدارک و تشکیل کمپینی جهت  ــخصا مش تا آن را پیگیری نماید. هم اکنون ش
ــکیل شود؛  ــیونی که در اتاق تش ــتم وآن را در اولین کمیس پیگیری این موضوع هس
ــن علاقمندان به فعالیت  ــرار خواهیم داد. البته قبل از ای ــتور کار جدی اتاق ق در دس
ــم، چراکه پیگیري این  ــی را گردهم می آوری ــوزه و منتقدان تعرفه ترجیح ــن ح در ای
ــوع و بازنگري در مفاد آن تنها از عهده یک نفر برنمي آید. به همین جهت کلیه  موض
ــبت به این موضوع علاقه مند هستند، لازم است در جلسات مختلف  دوستانی که نس
ــی و با ارائه راهکار و پیشنهادات مختلف برای اصلاحات بعضی  این موضوع را بررس
ــریه  ــه اقدام عاجل بعمل آورند. البته قبلًا در مقاله ای که در نش ــاد این توافقنام از مف
ــتم  ــید، در خصوص توافقنامه تعرفه ترجیحی صراحتاً نوش پنجره ایرانیان به چاپ رس
ــی نشده است و دقیقاً طرف تجاری ترک ما نهایت استفاده  این موضوع ابدا کارشناس
ــي طرف ایراني کرده، و درست از همین جناح توپ را وارد  را به دلیل ضعف کارشناس
دروازه ما کرده است. به یقین اگر در چنین جلساتی که منتج به این توافقات می شود، 
ــان بخش خصوصی در رشته های مختلف صنعت استفاده می شد،  از نظرات کارشناس
نتیجه توافقات چیز دیگری می شد و اگر در این توافقات درست و حساب شده عمل 
ــر دو جناح خصوصا  ــع طرفین رقم بخورد و منافع ه ــت به نف می  کردیم، می توانس
ــمندانه کار  ــد کنندگان داخلی را لحاظ نمود. به نظرم طرف ترکیه ای واقعاً هوش تولی
ــت. چرا که در تولید کالای صنعتی، میزان و مقدار آن، حجم و زمان بندی  کرده اس

کالای صنعتی کاملًا تحت کنترل است. چرا که در تولیدکالای صنعتی، میزان تولید 
ــت. بنابراین اگر  و مقدار آن، حجم و زمان بندی کالای صنعتی کاملًا تحت کنترل اس
با برنامه ریزی مناسب و با یک نقشه راه از پیش تعیین شده قرار باشد، 100 هزار تن 
ــت برنامه ریزی کرده، و تهیه مواد اولیه  از یک کالای صنعتی را تولید کنید، کافی اس
کالای مورد نظر و ماشین آلات تولید آن را تعریف کنید تا در زمان مشخص خروجی 
کالا از خط تولید برسیم و در پروسه اجرا، هم درست زمان نهایي و هزینه تمام شده 
ــت که در برخي از  ــبه خواهد بود. این در حالي اس ــر محصول صنعتي قابل محاس ه
ــرض پیش گفته ارائه کرد؛  ــابه ع حوزه هاي اقتصادي نمي توان برآورد دقیقي به مش
مثلا محصولات طبیعی مثل آبزیان و کالاهای شیلاتی یا محصولات پرورشی و یا در 
پرورش گیاهان میوه ها و نباتات که بستگی مستقیم به آب و باد و خاک و هوا دارد. 
ــي با ترکیه همین بوده که فرمول  ــتباه فاحش در امضاي توافق نامه تعرفه ترجیح اش
ــاني را براي همه کالاها مبنا قرار دادند در حالي که کالای طبیعی را اساسا و به  یکس
ــی  ــنجید و این دو خط و مش هیچ وجه نمی توان با متر و معیارهای کالای صنعتی س
ــمندانه و کارشناسانه به این  ــیار هوش ــه راه جداگانه ای را دارند. ترکیه اي ها بس و نقش
ــت نقطه مقابل ترک ها بودیم و اصلا کارشناسی  قضیه نگاه کردند، در مقابل ما درس
ــاهد آن بودیم،  اثر اجراي  ــال گذشته ش ــتیم. به همین خاطر همانطور که در س نداش
ــبک و نیمه  ــن توافق نامه خیلی زود گریبان صنعت را گرفت. خصوصاً در صنایع س ای
سبک. چون با نگاهی گذرا به اقلام موجود کالاهای صادراتی ایران انواع محصولات 
ــنگین و سبک صنعتی  طبیعی و در کالاهای صادراتی ترکیه انواع محصولات نیمه س

را شاهد هستیم.
 بـه طور مشـخص تاثیر ایـن توافق نامه بـر صنایع تولیـد پروفیل یو.پي.

وي.سي ایران را چگونه ارزیابي مي كنید؟
ــرکت تولید پروفیل در و پنجره یو.پی.وی.سی  ــی و اندی ش به طور مثال حدود س
ــون از ترکیه پروفیل وارد می کنند.  ــور وجود دارد و 26 وارد کننده نیز هم اکن در کش
ــبی نیز  ــوری که 39 بنگاه تولیدکننده پروفیل وجود دارد عمدتا از کیفیت مناس در کش
ــرا ما باید فضا را در اختیار تولید کننده خارجی قرار دهیم؟ در موقعیت  ــد. چ برخوردارن
ــیاری از تولید کنندگان، در آستانه فروپاشی و  ورشکستگی قرار  کاملابحرانی که بس
گرفته و کارگر ایرانی بیکار شده آیا رواست در مقابل کارگر ترکیه ای خوش و خندان 
ــتباه مدیریتی ما منتفع گردد؟البته این تنها یک بخش از آسیب وارده به صنعت  از اش
ــت. در حالی که در صنعت  ــریه شما اس ــت که مرتبط به حوزه فعالیت نش ــور اس کش
ــت چالش های برآمده از توافقنامه وجود دارد. و دامنه  ــتیک به وفور از این دس پلاس

وسیع تر آن را در صنایع نساجی می توان به وضوح مشاهده کرد. 
 در شـرایطی كه توافقات هسته ای به سـرانجام برسد، راه ورود كالاهایی 

بیشتری به داخل كشور باز می شود، در چنین شرایطی چه باید كرد؟ 
ــاق می افتد و به یکباره کلیه  ــته ایی معجزه اتف ــه ما فکر می کنیم با توافق هس اینک
ــت. تحریم ها آسیب های  ــتباه و غلط اس ــد، تصوری اش ــکلات ما حل خواهد ش مش
ــل انکاری به صنایع داخلي ایران زده و ما فرصت های زیادی را برای ورود به  غیرقاب
ــت داده ایم. فراموش نکنید که سرنوشت  بازار جهانی به خاطر همین تحریم ها از دس
اقتصاد دنیا به سوی آزادی اقتصادي می رود کسی هم نمی تواند سد راه آن باشد؛ .به 
ــته باشد، منفعل شده و منزوی می شود. اما  ــی با دنیا تعامل نداش این معنا که اگر کس
ــرایطی که در 10 سال گذشته داشتیم و همچنین شرایط کنونی کشور که همه  در ش
ــی از سو مدیریت هاست. فراموش نکنیم که ما با تصمیمات نادرست در بسیاری  ناش

از موارد خودمان، خودمان راتحریم کردیم نه تنها دیگران.
 چگونه؟

ــت؟ تحریم یعنی عدم برخورداری از شرایط یکسان از امکانات   اصلا تحریم چیس
ــت های تولید، محور  ــور با نگاه و سیاس موجود، وقتی ما به جای کمک به تولید کش
شرایط حضور کالای مشابه خارجی را روانسازی می کنیم. در واقع خودمان به دست 
خودمان کشور را تحریم کرده ایم .این دیگر هیچ ربطی به تحریم های خارجی ندارد. 
ــتان را در مدتی که  ــور مانند ترکیه، چین، کره و هندوس حالا آن که نقش 5، 6 کش
مرزهای کشور بسته بوده، نمی توان کمرنگ دانست. ما احتیاج به ادامه حیات داشتیم 
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ــورها، بخشی از نیاز بازار را برآورده کردیم اما شاید در  و به هر حال با کمک این کش
همین شرایط نیز می توانستیم بازی برد- برد را ادامه دهیم. این که ما کالای ضعیف 
ــن خودروهای تولید  ــد خودروهای چینی را که بی کیفیت تری ــت چینی مانن و بی کیفی
شده در جهان هستند، را وارد کنیم؛ بزرگترین آسیب را به صنعت خودروسازی کشور 
ــازي خودمان می کردیم، به جای  وارد کرده ایم. اگر ما یک نگاهی به صنعت خودروس
ــازی کشور را تقویت  ــعی می کردیم، خودروس واردات خودروهای برندهای مختلف س
ــتیک هم در تولید این قطعات  ــازی را که صنعت پلاس می کردیم، قطعات خودرو س
ــرایط تقویت آن را مهیا می کردیم، اکنون خودرو ملی با  ــعت داده و ش نقش دارد، وس
ــرمایه گذاری روی آن خیلی از مشکلات ما را حل می کرد. به  ــتیم که س کیفیتی داش
ــین چینی بخریم که همواره در جاده ها  ــت: هزاران هزار ماش ــما کدام بهتر اس نظر ش
ــور را تقویت می کردیم؟ این  ــازی کش ــند و یا اینکه صنعت خودروس حادثه آفرین باش
ــتباهات و تصمیمات اشتباه بود. امیدوارم  ــت سر گذاشتیم مملو از اش دوره ای که پش
ــتباه نکنیم و تحت تاثیر جو بوجود آمده قرارنگیریم،  ــا تحریم دیگر اش در فضای پس
ــرایطی وظیفه  ــی نگیریم و هیجانی کار نکنیم. اکنون در چنین ش تصمیمات احساس
ــرانجام خوبی را شاهد باشیم. اینکه  ــه ها را درست طراحی کنیم که س داریم که نقش
کالاهای مناسب و با کیفیت بالاتر از استاندارد نیز وارد نکنیم، هم اشتباه است. چراکه 
لازم است جهت ارتقاء سطح رقابتی وجود رقیب خارجی را نیز تحمل کرد اما در وهله 

اول رویکرد و نگاه مان باید موفقیت و ارتقاء تولید ملی باشد.
 مهمترین عوامل مزاحم در ایجاد فضای مناسـب كسـب و كار به ویژه در 

صنعت كشور چه می تواند باشد؟
ــیار وسیعی دارد. مناسبات بانک ها، نرخ وام، نرخ تسهیلاتی که  این موضوع ابعاد بس
ــرمایه در گردش تولید کننده و... در اختیار بنگاه ها  ــین آلات تولید، برای س برای ماش
قرار می دهند، هیچ یک از اینها عادلانه و  مطابق با استانداردهاي جهانی نیست. واقعاً 
ــرایطی  ــد چنین ارزش افزوده ای وجود ندارد که تولید کننده بتواند با چنین ش در تولی
ــود بانکي بالا یکي از موانع جدي  ــهیلات بانک ها استفاده کند، بنابراین نرخ س از تس
ــهم 23 درصدي کارفرما و 7 درصدی کارگران و جمعا  ــت. دوم س رونق تولید ملي اس
ــی کاملًا اجحاف  اخذ 30 درصد حق بیمه از بنگاه ها در قبال چنین خدمات بی ارزش
ــکلات تهیه مواد اولیه و  ــوارد، تنوع و تبعیض مالیاتی، مش ــد. افزون بر این م می باش
قانون ناکارآمد کار و همچنین فساد اداری موانع مزاحم کسب و کار است که باید هر 
ــریع تر اصلاح شود. البته مجموعه زیادی از موضوعات مختلف وجود دارند که  چه س
وظیفه اتاق بازرگانی است تا در کمیسیون های مختلف مورد نفوذ بررسی قراردهد و در 
ــیون ها لازم است از کارشناسان خبره استفاده شود تا نتیجه مطلوب حاصل  این کمیس
ــود. در دوره قبل اتاق ایران، شخصا در کارگروه تنظیم لایحه بهبود مستمر فضای  ش
ــب و کار بودم و این فعالیت ها منتج شد به لایحه ای که خوشبختانه با یک تغییر  کس
خیلی کم؛ نزدیک به 80 درصد آن را مجلس و دولت پذیرفتند و پس از تصویب اکنون 
ــتی تمام  ــع تولید عرضه و به اجرا در آمد. هم اکنون می بایس ــه نام قانون رفع موان ب
تلاش ها در پیرامون پی گیری موارد روان سازی،پیاده سازی و اجرای کامل آن باشد. 
 صنعـت پروفیل پنجره هـای پی.وی.سـی چگونه مطالبات خـودش را در 

پارلمان بخش خصوصی مطرح كند؟
ــکل از افراد مختلفی  ــاق بازرگانی ایران به عنوان پارلمان بخش خصوصي متش ات
است که از تشکل های مختلف و رشته های مختلف در آن حضور دارند. مسلماً الان با 
توجه به اینکه از صنعت پروفیل کشور حداقل 3 نفر در این اتاق هستند، اگر هر یک 
ــایان توجهی را شاهد خواهیم بود. وظیفه اي  وظیفه ای را به عهده بگیرند، اتفاقات ش
که شخصا برای خود تعریف کرده ام فراتر از صنعت تولید پروفیل یو.پي.وي.سي است 
ــروع کنم.  و علاقه مندم در مورد اصلاح تعرفه ترجیحی کار جدی و تاثیرگذاری را ش
ــتند که در این دوره در انجمن  ــتان دیگری از صنعت پروفیل هس در عین حال دوس

حضور دارند و لازم است تا مسئولیتی را به عهده بگیرند.
 به عنوان بخشی از بدنه بخش خصوصی وارد تشكیلاتی شده اید كه روی 
تصمیمات دولتی تأثیر گذار است، فكر می كنید حضورتان چقدر در چرخه تولید 

كشور اثرگذار خواهد بود؟

ــاورزي ایران  ــي و صنایع و معادن و کش ــاره کردید، اتاق بازرگان ــور که اش همانط
ــت، بلکه مشاور 3 قوه می باشد و در اتاق به این قوای سه گانه  مجری مصوبات نیس
ــینیم، در  ــناس از بخش خصوصی می نش ــنهاد ارائه می دهیم. ما به عنوان کارش پیش
ــنهادات خود را ارائه و تقدیم  ــورد موضوعات مختلف نظرات مان را می دهیم و پیش م
ــا خیر، باید دولت اهتمام لازم را  ــود ی مجریان آن می کنیم. اینکه این نظرات اجرا ش
جهت اجرای آنها داشته باشد. ولی به اعتقاد بنده، در مواقع ضروری که شرایط ایجاب 
ــیون صنایع مجلس  ــتقیم با کمیس نماید خیلی راحت تر می توانیم از طریق ارتباط مس

حرف ها و نظرات خود را به کرسی بنشانیم و از آنها مصوبه بگیریم. 
 عمـده ترین مشـكلی كـه در حـال حاضر انجمن هـای مرتبط بـا صنعت 

پلاستیك و یو.پی.وی.سی كشور با آن دست به گریبان هستند، چیست؟
ــال های اخیرتنزل پیدا کرده  ــور در س اصولا روح همکاری و فعالیت صنفی، در کش
ــته ام و همواره  ــد بنده در انجمن های مختلفی حضور داش ــت. همانطور که می دانی اس
ــتان و همکارانی که در قالب یک صنف یا اتحادیه و  ــاهد این موضوع بودم که دوس ش
یا انجمن زیر یک سقف و دور یک میز جمع می شوند و موارد و مباحث مختلف، رشته 
ــد و تصمیماتی می گیرند؛  ــترک خود را مطرح می کنند، قول هایی می دهن فعالیت مش
ــاً سیاستی دیگری را دنبال می کنند و  ــوند، اساس اما وقتی که از آن محیط خارج می ش
ــت ها بروز می کند و نگاه های بنگاهی بر صنعتی غلبه  ــت که آفت این نشس اینجاس
می نماید. به این دلیل که هریک از این بنگاه ها شرایط اقتصادی، توانایی و موضوعات 
ــت هایی متفاوتی نیز دارند. و البته که لازم  ــاوت خود را دارند و همین دلیل سیاس متف
است با تمام توانایی ها و تفکرهای مختلف برای حفظ موقعیت تولید کالای مشترک 
ــند. البته نمی توان انتظار داشت. چون تمام  ــت مشترک را داشته باش حتماً یک سیاس
ــترک هم  ــت مش ــتند پس باید سیاس ــترک هس بنگاه ها فقط در تولید کالا با هم مش
ــند. به خاطر همین این بنگاه ها در بعضی از مواقع ممکن است همدیگر را  ــته باش داش
ــیب برسانند. اساسا اعتقادی ندارم  ــت بهم آس نقض کنند و بعضی جاها هم ممکن اس
که حضور بی اثر و کم رنگ در انجمن ها و تشکیلات صنفی مشکلات را حل خواهد 
کرد، بلکه می بایستی فعالیت کلیه افراد از پویایی خاصی برخوردار باشد. بنده نه قصد 
ــی را دارم و نه اینکه در جهت منافع خودم این مطلب را عرض می کنم،  تخریب کس
ــی صدق نمی کند. بلکه  این موضوع فقط در مورد پروفیل و پنجره های یو.پی.وی.س

در مورد انجمن هایی که یک کالا مشترک تولید می شود، از اهم مشکلات است.
ــا یک همدلی کار  ــه و با یک اعتقاد و ب ــا اگر همگی با یک روحی ــا انجمن ه اعض
ــد دور یک میز بشینند یک  ــت. اما اگر قرار باش ــتی خواهند داش کنند، .عملکرد درس
ــکیلات و انجمن هر شخص، کاری که خودشان  ــری تصمیم بگیرند و خارج از تش س
می خواهد را انجام دهد، اوضاع همین می شود که در کل کشور است. لازم است تاکید 

کنم که روی صحبت من با انجمن خاصی نیست.
 اهداف كلی شما در انجمن صنایع پلاستیك ایران چیست؟

ــت که از آنجا  ــتیک اس ــکل حضور دارم. یکی در بحث صنعت پلاس بنده در دو تش
ــات مرتبط با صنعت و  ــلماً تمام موضوع ــه اتاق بازرگانی ایران و مس ــدم ب معرفی ش
ــرکت  ــود بنده در آنجا ش ــتیک هر جا مطرح ش ــائل تخصصی تر در صنعت پلاس مس
می کنم. دیگری کمیسیون انرژی است که باتوجه به عضویت در انجمن بهینه سازی 
ــیار علاقه مندم تا استفاده از پنجره  ــوخت در کمیسیون انرژی نیز حضور دارم. بس س
یو.پی.وی.سی را درکمیسیون انرژی  مطرح و استفاده از آنرا مجدداً یادآوری نمایم. در 
انجمن بهینه سازی مصرف سوخت که امسال درست یک ماه قبل از انتخابات هیئت 
ــتیک تشکیل جلسه داده بود، با جدیت آقای مهندس سیفی  مدیره انجمن ملی پلاس
ــازی مصرف سوخت را ترغیب و تشویق کردیم که به ما  ــرکت بهینه س مدیر عامل ش
ــازی انرژی کشور هستند.  ــان الان عضوء هیئت مدیره انجمن بهینه س بپیوندد و ایش
کلیه این تلاش ها به جهت ارتباط بین استفاده از پنجره دوجداره و  بهینه سازی است.  
ــتان دست اندکار و تصمیم گیر و نزدیک کردن آن ها به تشکیلات  متقاعد کردن دوس
صنفی به این جهت است که دنبال رونق صنعتی هستیم؛ همان صنعتی که بعضی ها 
ــدوارم بتوانم وظایفی را که بر دوش دارم به خوبی  ــه فنا دادند. و در پایان امی آن را ب

انجام دهم.


